

**French version below.**

## **PINSENT MASONS' "SUPPORTING YOUNG LIVES" TOY DRIVE RETURNS WITH A NEW EDITION**

Luxembourg – FOR IMMEDIATE RELEASE - The well-known toy drive “Supporting Young Lives” led by the law firm Pinsent Masons Luxembourg is back for a new edition and will take place from 14 to 30 November across the entire country. Organised in collaboration with 23 businesses and supporting 9 charities, the primary goal of this initiative is to help youngsters that are facing challenging situations in Luxembourg and the Greater Region. As the action is about to kick off, now is the ideal moment to consider making a donation. You can find more details on this heartwarming cause below.

### **Why organise a toy drive?**

The multinational law firm Pinsent Masons is deeply committed to Corporate Social Responsibility (CSR), a core pillar of their values. The Luxembourg team strongly believes in the social responsibility of every business and is acutely aware of the daily challenges faced by many youngsters in the country. Recent findings reveal that a staggering of 29.4% of children under 18 are at risk of poverty in Luxembourg ([Eurostat data for 2021](#)). In alignment with their CSR philosophy and as part of their comprehensive “Inspiring Young Lives” global program, Pinsent Masons Luxembourg has taken the initiative to organise this toy collection. By fostering an environment of generosity and community involvement, the aim of this action is to create a significant positive impact on the lives of these young individuals, further reinforcing Pinsent Masons’ commitment to a better future for all.

### **How can you get involved in the collection?**

Residents and border residents can drop off their donations at 6 public collection points (see list below) around Luxembourg from 14 to 30 November. Luxembourg companies are not left out, as about 23 of them organise an internal toy collection that staff and clients can contribute to.

### **Where can you drop off my donations?**

5 public drop off points are at your disposal across the country:

- Pinsent Masons Luxembourg, 69 boulevard de la Pétrusse, Luxembourg
- CFL, Luxembourg Train Station (luggage storage, platform 3)
- Kaempff-Kohler, 49 rue Gabriel Lippmann, Niederanven
- Kaempff-Kohler, 18 Place Guillaume II, Luxembourg
- Kaempff-Kohler, 55 Av. John F. Kennedy, Luxembourg
- Pall Center, 2 Arelerstrooss, Oberpallen

### **What can you donate?**

You are welcomed to drop-off toys such as toys, books, puzzles, board games, indoor and outdoor items, electronic items like consoles, video games, sports equipment, school supplies, bicycles, scooters... in perfect working condition (new or second-hand). Unfortunately, for hygiene reasons, the “Supporting Young Lives” toy drive can’t accept soft toys, clothing, and shoes.

### **Where are your donations going?**

“Supporting Young Lives” currently assists 9 organisations working to support youngsters within Luxembourg and the Greater Region. Several of them are household names, but the toy drive also benefits to smaller and less well-known charities. The charity event offers all these groups their share of the limelight, as well as drawing attention to the wonderful work they achieve on a daily basis. At the end of the toy drive, volunteers will sort the toys based on the needs expressed by the charities. In 2022, 40m<sup>3</sup> of donations were collected. Delivery is planned for the beginning of December.

*Beneficiary associations for 2023 are: Een Häerz fir kriibskrank Kanner, Elisabeth Kanner, Fondation Kannerschlass, Foyer Sud "Fraen an Nout", Maison Croix-Rouge Arlon, Stëmm vun der Strooss, TABA, Trauerwee, Tricentenaire...*

*Participating entities for 2023 are: Pinsent Masons Luxembourg, AKT One, Cardif Lux Vie, Centralis, CFL, Luxembourg Chamber of Commerce, CHAMP Cargosystems, Crèche Marco Polo – Lëtzt Explore, DO Recruitment Advisors, Editus, Genista, Incert, Kaempff-Kohler, La Mondiale Europartner, Michel Greco, Ocorian, Pall Center, Proximus, Rcarré, SGI Groupe, Swissquote Bank Europe, TMF Group, UBS...*

Every contribution is appreciated, whether it is a donation, the organisation of a collection in your premises, or the spreading of information. As we approach the end of the year, let's ensure that youngsters everywhere in Luxembourg and the Greater Region can forget about their worries a bit. Let's always emphasize solidarity.

For further details regarding "Supporting Young Lives" visit: [www.pinsentmasons.com/other/supporting-young-lives-toy-drive](http://www.pinsentmasons.com/other/supporting-young-lives-toy-drive)

**CONTACT**

Ophélie Engelmann, Business Development Executive  
+352 40 49 60 205

[Ophelie.engelmann@pinsentmasons.com](mailto:Ophelie.engelmann@pinsentmasons.com)

## **La collecte de jouets "supporting young lives" organisée par Pinsent Masons fait son retour avec une nouvelle édition**

Luxembourg – POUR DIFFUSION IMMÉDIATE - La collecte de jouets « *Supporting Young Lives* » du cabinet d'avocats Pinsent Masons Luxembourg est de retour pour une nouvelle édition qui se déroulera dans tout le du 14 au 30 novembre. Organisée en collaboration avec 23 entreprises et soutenant 9 associations, l'objectif principal de cette initiative est d'aider les jeunes confrontés à des situations complexes au Luxembourg et dans la Grande Région. L'action étant sur le point de commencer, c'est le moment idéal pour envisager de faire un don.

### **Pourquoi organiser une collecte de jouets ?**

Le cabinet d'avocats international Pinsent Masons est profondément engagé en matière de responsabilité sociale des entreprises (RSE), la considérant comme un élément central de ses valeurs. L'équipe luxembourgeoise croit fermement en la responsabilité sociale de chaque entreprise et est bien consciente des défis quotidiens auxquels de nombreux jeunes font face dans le pays. Des études récentes révèlent qu'un nombre élevé (29,4 %) d'enfants de moins de 18 ans sont en situation de risque de pauvreté au Luxembourg ([données d'Eurostat pour 2021](#)). En lien avec leurs valeurs et dans le cadre du programme mondial "*Inspiring Young Lives*", Pinsent Masons Luxembourg a pris l'initiative d'organiser cette collecte de jouets. En cultivant un climat de générosité et de participation communautaire, le but de cette action est de générer un impact positif dans la vie de ces jeunes individus, renforçant ainsi l'engagement continu de ce cabinet d'avocats envers un avenir meilleur pour tous.

### **Comment participer à la collecte ?**

Les résidents et frontaliers peuvent déposer leurs dons dans 6 points de collecte publics (voir liste ci-dessous) à travers le Luxembourg du 14 au 30 novembre. Les entreprises luxembourgeoises ne sont pas en reste, car environ 23 d'entre elles organisent une collecte interne de jouets à laquelle le personnel et les clients peuvent contribuer.

### **Où pouvez-vous déposer vos dons ?**

Cinq points de dépôt publics sont à votre disposition à travers le pays :

- Pinsent Masons Luxembourg, 69 boulevard de la Pétrusse, Luxembourg
- CFL, Gare de Luxembourg (consigne à bagages, quai 3)
- Kaempff-Kohler, 49 rue Gabriel Lippmann, Niederanven
- Kaempff-Kohler, 18 Place Guillaume II, Luxembourg
- Kaempff-Kohler, 55 Av. John F. Kennedy, Luxembourg
- Pall Center, 2 Arelerstrooss, Oberpallen

### **Que pouvez-vous donner ?**

Vous êtes invités à déposer des jouets, des livres, des puzzles, des jeux de société, des jeux d'intérieur et d'extérieur, des jeux électroniques tels que des consoles / jeux vidéo, des équipements sportifs, des fournitures scolaires, des vélos, des trottinettes... en parfait état de fonctionnement (neufs ou d'occasion). Pour des raisons d'hygiène, la collecte de jouets "*Supporting Young Lives*" ne peut pas accepter les peluches, les vêtements et les chaussures.

### **Où vont vos dons ?**

"*Supporting Young Lives*" assiste actuellement 9 organisations travaillant pour soutenir la jeunesse au Luxembourg et dans la Grande Région. Certaines d'entre elles sont des noms bien connus, mais la collecte profite également à des associations plus petites et moins connues. L'événement caritatif offre à chacun sa part de lumière, tout en mettant en lumière le travail accompli au quotidien. À la fin de l'action, des volontaires trieront les jouets en fonction des besoins exprimés par les associations. En 2022, 40 m<sup>3</sup> de dons ont été collectés. La livraison est prévue pour le début du mois de décembre.

Les associations bénéficiaires pour 2023 sont : Een Häerz fir kriibskrank Kanner, Elisabeth Kanner, Fondation Kannerschlass, Foyer Sud "Fraen an Nout", Maison Croix-Rouge Arlon, Stëmm vun der Strooss, TABA, Trauerwee, Tricentenaire...

Les entités participantes pour 2023 sont : Pinsent Masons Luxembourg, AKT One, Cardiff Lux Vie, Centralis, CFL, Luxembourg Chamber of Commerce, CHAMP Cargosystems, Crèche Marco Polo – Lëtz Explore, DO Recruitment Advisors, Editus, Genista, Incert, Kaempff-Kohler, La Mondiale Europartner, Michel Greco, Ocorian, Pall Center, Proximus, Rcarré, SGI Groupe, Swissquote Bank Europe, TMF Group, UBS...

Chaque geste est apprécié, que ce soit sous forme de don, d'organisation d'une collecte interne, ou de diffusion d'informations. En approchant de la fin de l'année, veillons à ce que les jeunes, partout au Luxembourg et dans la Grande Région, puissent momentanément oublier leurs préoccupations.

Pour plus de détails sur "*Supporting Young Lives*", visitez : [www.pinsentmasons.com/other/supporting-young-lives-toy-drive](http://www.pinsentmasons.com/other/supporting-young-lives-toy-drive).

**CONTACT**

Ophélie Engelmann, Business Development Executive

+352 40 49 60 205

[Ophelie.engelmann@pinsentmasons.com](mailto:Ophelie.engelmann@pinsentmasons.com)